
RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

 

 
 
 

Referat af Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag den 23. november 2021 kl. 17:15 – 19:30 på Rødovre Skole 
 
(Vi sørger for en sandwich/salat). 

 

 

Forældrerepræsentanter:  

Jens-Halvor Zoffmann, Nina Hilsted Gemal, Helle Nicola Jensen, Sibel  

Arslan, Julie Hannibal Haugbølle.  

 

Forældre –og erhvervsrepræsentant: 

 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Anita Køster  

 

Elevrepræsentanter:  

Nikoline Lykke Germod 

 

 

Ledelsesrepræsentanter:   

Kia Juul Vilhelmsen, Niels Bille og Henrik Rasmussen 

 

Børne og Skoleudvalget:  

 

Afbud: Henrik Schulz, Janne Refnov, Kirstine Bindzus, Per Terry, Louis Sylvester Elberling Brødsgaard, 

Kenneth Rasmussen 

 

 

1. Sag nr. 01.11.21 Nyt fra 

Elevrådet: Ingen afholdte elevrådsmøder siden seneste SB-møde  

Formand:  Formandsmøde afholdt d. 4/11, hvor følgende blev drøftet: 

 Status på indsatsområdet ”Læringsfællesskaber for alle” 

Politisk fokus på effekt af indsatsen, herunder indblik i kommunens pædagogiske centre på Tinderhøj 

og Valhøj. 

 Kommunalt fokus på børn og unges ”Skoletilhør”. Evt. invitation til temaaften med eksterne oplæg 

for skolebestyrelserne m. fl. med eksternt oplæg. 
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 Kommende valg til skolebestyrelsen: 

Afholdes i februar. Mulighed for ”overlappende” overgang inden endelig konstituering i august. 

Forslag fra formændene om valgperioden nedsættes fra 4 til 2 år. 

 

 Budget 2022: 

Max. 24 elever i klasserne fra kommende skoleår på 0.klassetrin. Dette loft fastholdes de kommende 

skoleår ved opstart af nye 0.klassetrin. 

På øvrige klassetrin er elevloftet fortsat 28. 

PC til alle elever fra 1.klassetrin. Gælden fra kommende skoleår.             

Udvalg:  

SFO – Anita: Børnene skal igen gruppeopdeles i SFO-tiden. Dette sker trinvis grundet 

personalebesætningsmulighederne samt ønsket om, at aktivitetsudbuddet forsat kan have en vis variation til 

gavn for børnene. Hallen og computerlokalet benyttes af trinnene på forskellige dage. Fredag sendes 

aktivitetsplaner for kommende uge ud til forældrene. 

Juleværksteder er i gang, herunder produktion af julegaver og julekalender.     

    

Undervisningen – Per:  

Kommunalbestyrelsen – Kenneth:  

Skoleledelsen:  Havehuset er fortsat ikke genåbnet. 0.klasserne har måtte flytte tilbage i (Ny Vestfløj) 

indskolingsbygningen, mens 3.klassetrin er rykket midlertidigt til mellemtrinsbygningen (Gl. Vestfløj). 

Skolebestyrelse og ledelse er fortsat ikke blevet indkaldt til statusmøde vedr. detailplan, trods udmeldt ønske 

om dette. 

Det blev aftalt, at bestyrelsen fremsender skriv til Børne- og Kulturchef, Camilla Niebuhr. 

  

Det forventes, at Havehuset er endeligt indflytningsklar mandag d. 29. november. 

 

Grundet nye retningslinjer foregår elevernes undervisning og pausetid klasseopdelt.  

Generelt har det stigende smittetal i området/regionen skabt en øget usikkerhed om eventuelle nedlukninger 

både blandt elever og personale. Aktuelt oplever Rødovre Skole dog ikke høj smitte hos elever og personale. 

På denne side af sommerferien har skolen ikke oplevet smittespredning internt på skolen, hvor 6-7 elever er 

testet positive den seneste måned.  

Testkapacitet på kommunens skoler er udvidet. Denne er dog målrettet de faste ugentlige screeningstest. 

På Rødovre Skole er der aktuelt mulighed for screeningstest på mandage og onsdage.           

 

Kommende bestyrelsesmøde rykkes grundet kommunalt skolelederinternat fra d. 6. januar til 18. januar. Her 

præsenteres skolens kvalitetsrapport blandt flere punkter. 

     



RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

 

 
 
 

   

 

 

2. Sag nr. 02.11.21 Profilskole (oplæg og workshop) v. ledelse og oplægsholdere 

 

Skolens 2 Teknologi & innovationslærere; Kenneth Skovbo Weiland og Klaus Petersen lavede oplæg om 

skolens kommende profilretning ”Kreativitet og Entreprenørskab”. Efterfølgende afprøvede bestyrelsen en 

af de workshops, som skolens pædagogiske personale har arbejdet med ved den pædagogiske dag d. 2. 

oktober. Workshoppen blev faciliteret af skolens lærer, Emma Borup, som sidder med i skolens profiludvalg, 

der består af 6 lærere/pædagoger samt ledelse. 

Ledelsen fortalte om baggrunden for profilvejen, processen i indeværende skoleår samt 

implementeringsplaner for kommende skoleår, hvor profilen skal have sit begyndende liv.  

Anita (SFO) fortalte, at pædagogerne er positive og synes det bliver spændende, samt det var en rigtig god 

arbejdslørdag, hvor hele den pædagogiske personalegruppe arbejdejde med profilen.   

Bestyrelse drøftede efterfølgende særlige opmærksomheder, som omhandlede: 

Kompetenceudvikling af medarbejdere 

Skabelsen af ejerskab hos medarbejdere 

Konkrete spørgsmål til selve profilen 

Tidsplan 

Balance i tid og nye opgaver 

 

Bestyrelse inddrages i den endelige profilansøgning, som skal behandles i Kommunalbestyrelen til foråret. 

Profilprocessen vil blive behandlet af bestyrelsen løbende ved kommende møder.         

 

Skriv fra forældrerepræsentanter tillæg til dette punkt (besluttet ved Sb-møde d. 18.jan.)   
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3. Sag nr. 03.11.21 Eventuelt  

 

 

Med venlig hilsen 

Skolebestyrelsesformand 

Jens-Halvor Zoffmann 

 

Kommende skolebestyrelsesmøde:  

Næste møde flyttes til tirsdag 18. januar 2022, da hele ledelsen er på internat den 6. januar. 

Punkter: Kvalitetsrapport 

 

 

 
 
 
 
 
 


